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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 

Dato:   Tidspunkt:  17.00-18.00 møde 

med forældreråd og 

foreningsliv 

18.00-19.30 

skolebestyrelsesmøde 

Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 

af: 

Kristoffer  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Afbud: Marie 

Arrangør Formand og skoleleder 

Referent: Trine Birkmose 

Tidtager: Kristoffer, Laust 

Deltagere: Formand Kristoffer Buck Nielsen, Grete Tulinius, Monica Søgaard Trane, 

Louise Legaard, Maiken Mattsson, Laust Suhr Pedersen, Klaus Kleinicke 

Taggaard, Marie Blichert Christensen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Sekretær Karin Trine Birkmose og 

børnehaveklasseleder Tine Hilstrøm 

Ledelse: Heidi Schønberg 

 

 

 

1. Emne:  Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Drøftelser Kan dagsorden godkendes? 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

2. Emne:  Nyt fra elevråd (10 min) 

Drøftelser Ærgelse over redskaber der er fjernet efter legepladseftersyn. Der er 

særligt et ønske om genetablering af edderkoppegynge. 

Elevrådsrepræsentanter deltager på mandag på trivselstopmøde. Det 

var godt sidste år, og de glæder sig. De to repræsentanter fra hhv. 5. 

og 6. deltager sammen med Thomas.  

 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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3. Emne:  Opsamling fra møde med forældreråd og det lokale foreningsliv  

(30) 

Drøftelser Kun få var fremmødt, trods aktiv indsats for at tale mødet “op” 

Drøftelse om invitation kunne være anderledes formuleret og dermed 

mere nærværende for skolens aldersgruppe af børn.  

Dialog om hvordan skolebestyrelserne fra Løve-Ørslev og Høng kan 

samarbejde om brobygning og det gode ungeliv.    

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: 

 

Deadlinedatoer 

Ønske om besøg på Høng Skole for 4. 5. og 6. 

klasses forældre.  

HS  

Samarbejde mellem skolebestyrelserne fra 

Løve-Ørslev og Høng.  

HS  

4. Emne:  Fotografering af skolebestyrelsen til hjemmeside (5) 

Drøftelser og input  

Konklusion(er): Billede er taget og kommer snarest, med alles accept, på 

hjemmesiden  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Billede på hjemmeside TB/HS  

   

5. Emne:  Legeplads (15) 

Orientering og 

drøftelser 

Heidi orienterer om planen for at fjerne legeredskaber. Drøftelse af 

muligheder for at søge fonde eller andet. 

Heidi orienterede om, at Ejendomsservice efter legepladsgennemsyn 

har besluttet at fjerne dele af vores legeplads bag skolen.  

Konklusion(er): Vedligehold (oliering etc.) kommer med på arbejdsdagen.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Notat om oliering af langhytte/bålhytte noteres på 

ønskeliste til arbejdsdag.  

KB  

Skolebestyrelse, elevråd og BBR vil arbejde videre 

med mulighederne for at få fondsansøgning til 

forbedring af udendørs legefaciliteter.  

Monica  

6. Emne:  Plan for skolebestyrelsens arbejde med principper (10) 

Drøftelser Drøftelse og beslutning om rækkefølge og procedure 

Konklusion  Principper gennemgås, startende med de ældste først. Som 

udgangspunkt et pr. Møde.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

7. Emne:  Parkering (15) 

Drøftelser Drøftelse om skolebestyrelsens indsatser i forhold til 

parkeringssituationen 

Konklusion Stadig et emne der er værd at arbejde på. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

8. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering Heidi: 
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Tak for bidrag ved Åbent Hus.  

Vi har ansat ny pædagog til SFO. Birgitte starter 16.12. 

Vi er godt i gang med vores fælles kompetenceudviklingsforløb, hvor 

vi arbejder med god pædagogik i det frie rum med udgangspunkt i 

legens potentiale for børns udvikling og læring. 

Det er fra dette skoleår muligt at et medlem fra skolebestyrelsen 

deltager i den årlige kvalitetssamtale. Kvalitetssamtalen bliver, med 

det nye koncept, afviklet på rådhuset sammen med Høng og Løve 

Ørslev Skoler. Kristoffer deltager fra skolebestyrelsen. Herudover 

inviteres medarbejderrepræsentant og elevrådsrepræsentant med.  

Der er indkommet materiale til høringsproces om ny 

styrelsesvedtægt.  

Det tegner til, at vi med det Folkeskolens Kvalitetsprogram fra 

kommende skoleår får mulighed for at afkorte skoledagene yderligere 

samtidig med at prioritere eksempelvis to-voksenundervisning, flere 

timer til eksempelvis ordblindeundervisning, kompetenceudvikling 

mm.  

 

Orienteringspunkter:  

  

 

 

9. Emne:  Punkter til næste møder: (10) 

Punkter: Høringssvar Styrelsesvedtægt 

Ældste princip jvf. Punkt 6 i dette referat. 

Næste møde er torsdag den 5. december 17.30.  

 


